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CONSELL DE GOVERN 

 

A la ciutat de València, el dia 10 de febrer de 2025, a les 09,35 hores, a la Sala de Juntes 

del Rectorat, sota la presidència de la Sra. Rectora, María Vicenta Mestre Escrivá i amb 

l’assistència de les persones que s’indiquen a continuació, queda constituït en sessió 

ordinària el Consell de Govern de la Universitat de València. 

 

 

ASSISTENTS AMB VOT: 

Maria Vicenta Mestre Escrivá, Rectora 

Maria Elena Olmos Ortega, Secretària General 

Juan Vicente Climent Espí, Gerent 

 
Designats per la Rectora 

Isabel Vázquez Navarro, Vicerectora d’Estudis 

Ernest Cano Cano, Vicerector d’Ordenació 
Acadèmica i Professorat 

Ángeles Solanes Corella , Vicerectorat de 
Formació Permanent, Transformació Docent i 
Ocupació 

Carlos Hermenegildo Caudevilla, Vicerector 
d’Investigació 

Rosa Mª Donat Beneito, Vicerectora d’Innovació 
i Transferència 

Ester Alba Pagán, Vicerectora de Cultura i 
Societat 

Carles Padilla Carmona, Vicerector 
d’Internalització i Multilingüisme 

Joaquín Aldás Manzano, Vicerector de 
Planificació, Qualitat i Tecnologies de la 
Informació 

Justo Herrera Gómez, Vicerector d’Economia i 
Infraestructures  

Pilar Serra Añó, Vicerectora de Sostenibilitat, 
Cooperació i Vida Saludable  

Silvia Martínez Gallego, Vicerectora d’Igualtat, 
Diversitat i Polítiques Inclusives 

Marcos Durá Gimeno, Delegat de la rectora per 
a estudiantes i estudiants 

María Vicenta Alandí Palanca, PTGAS  

Fuensanta Domenech Roda, Directora SIUV 

 

Laura Nebot Astasio, Coordinadora de l’AGE 

 
Deganes i Degans amb veu i vot 

Amparo Ruiz Saurí, Degana Fac. Medicina i 
Odontologia 

Clara Viana Ballester, Degana Fac. Dret 

Francisco Muñoz Murgui, Degà Fac.  Economia 

Jose A. Calañas Continente, Degà Fac. Filologia 
Traducció i Comunicació. Assisteix en el seu 
nom, Carlos López Olano. 

Manuel Lomas Cortés, Degà Fac. Geografia i 
Història 

Ferran Calabuig Moreno, Degà Fac. Ciències de 
l’Activitat Física i Esport 

Sofía Pérez Alenda, Degana Fac. Fisioteràpia 

Elena Mut Montalvá, Degana Fac. Ciències 
Socials 

Ismael J. Mingarro Muñoz, Degà Fac. Ciències 
Biològiques 

Enric Valor i Micó, Degà Fac. Física 

José Salvador Moll Cebolla, Degà Fac. Ciències 
Matemàtiques  

 
Representant departaments:  

Juan Gambini Buchón (C. Blasco Ibáñez) 

Mª Ángeles Soler Movilla (C. Tarongers) 

 
Representant Instituts universitaris:  

Francisco Alonso Pla 

 
Representant del Consell Social:  
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Representants elegits pel Claustre: 
PDI Doctor amb vinculació permanent: 

José Manuel Almerich Silla 

José Manuel Claver Iborra 

Pedro Cillero Salomón 

Emilia Ferrer García 

Pedro Rafael Gil Monte 

Javier Guardiola García 

Begoña Milian Medina 

Mª Natividad Orellana Alonso 

 

PDI no Doctor o sense vinc. permanent: 

Vicente García Santos 

 
PTGAS: 

Laura Coscollá Pascual 

Carlos Javier López Benedí 

Jacinto José Torrecillas Martínez 

 
PIF: 

Vacant 

 
 
 
 

Estudiantat:  

Laia Darós Serrano 

 
ASSISTENTS SENSE VOT: 
Deganes i degans: 

Maria Elena Cantarino Suñer, Degana Fac. de 
Filosofia i Ccies. de l’Educació 

Antonio Martínez Sabater, Degà Fac. 
d’Infermeria i Podologia 

Antonio Manuel Ferrer Manchón, Degà Fac. 
Psicologia i Logopèdia 

Ana Maria Botella Nicolás, Degana de la Fac. de 
Magisteri 

Rafael Ibáñez Puchades, Degà Fac. Química 

Hortensia Rico Vidal, Degana Fac. Farmàcia i 
Ccies. Alimentació 

José Rafael Magdalena Benedicto, Director ETS 
Enginyeria 

Mª Amparo Tórtola Baixauli. Directora de 
l’Escola de Doctorat 

 
Representació Sindical 

Aniceto Masferrer Domingo, President Junta del 
PDI 

Carmen Hernández Ortega, Presidenta Junta 
PAS 

 

 

Excusen la seua assistència:  

Assistents amb veu i vot: 
 
Elegits pel Claustre: 

PDI Doctor amb vinculació permanent: Begoña Milian Medina 
PDI no Doctor o sense vinc. permanent: Rafael Fernández Maximiano 
Representant departaments: Roc Ros Palau (C. Burjassot-Paterna) 

 

Assistents amb veu sense vot: 

Representació Sindical: Rafael Moll Noguera, President Comitè d’Empresa 

 

Per a tractar els punts del següent: 
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ORDRE DEL DIA: 

1. Aprovació, si escau, de l’acta del Consell de Govern de 17 de desembre de 2024. 

2. Informe de la Senyora Rectora. 

3. Aprovació, si escau, de l'adscripció a àrees de coneixement de places de professorat 

Ajudant Doctor del Programa d’Incorporació de Talent Docent i Investigador. 

4. Aprovació, si escau, de l'adscripció a àrees de coneixement de places per a 

l’estabilització de personal investigador del “Programa Ramón y Cajal” i d’altres 

“Programes d’excel·lència” amb el certificat I3 o R3 (OPO 2022). 

5. Aprovació, si escau, de la convocatòria, perfil i tribunal de places de professorat 

permanent laboral, adscrites a l'àrea de coneixement d’Infermeria (ampliació OPO 

2024). 

6. Aprovació, si escau, de la modificació del Reglament de Selecció del PDI de la 

Universitat de València. 

7. Presa de coneixement de l'informe sobre els resultats globals de l’avaluació de 

l'activitat docent corresponent al curs 2023-2024. 

8. Aprovació si escau, de la Convocatòria per a l'assignació de la retribució addicional 

regulada en el Decret 174/2002, de 15 d'octubre, del Govern Valencià 

(Complement Autonòmic, Anualitat 2025). 

9. Aprovació, si escau, del calendari acadèmic per al curs 2025-2026. 

10. Aprovació, si escau, de places d’accés a les titulacions de grau i màster oficial per 

al curs 2025-2026. 

11. Aprovació, si escau, d’adscripció de titulacions de grau i màster oficial a àmbit de 

coneixement. 

12. Aprovació, si escau, de modificació de plans d’estudis de grau i màster oficial. 

13. Aprovació, si escau, de modificació de memòria de programa de doble titulació de 

grau. 

14. Aprovació, si escau, de propostes de programes de doble titulació de màster oficial. 

15. Aprovació, si escau, del Pla Director de Sostenibilitat de la UV. 

16. Aprovació, si escau, del Reglament de Règim Intern de la Estació Biològica “Alt 

Túria” (EBAT). 

17. Aprovació, si escau, d’autorització del contracte “Acord marc de prestació dels 

servei d’agència de viatges” en superar el valor estimat de dotze milions d’euros. 

18. Autorització, si escau, per a la signatura de convenis de col·laboració. 

19. Torn obert de paraules. 
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Atès que hi ha el quòrum suficient per a la vàlida celebració de la reunió, la Sra. Rectora 

declara oberta la sessió. 

A continuació, es passa a tractar els punts de l’ordre del dia. 

 

1. Aprovació, si escau, de l’acta del Consell de Govern de 17 de desembre de 2024. 

 

La Sra. Rectora presenta aquest punt i fa referència a la documentació que hi ha en l’Aula 

Virtual. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

Per assentiment dels membres del Consell, es pren l’acord següent:  

 

ACGUV 1/2025 “Aprovar l’acta del Consell de Govern de 17 de 
desembre de 2024”, segons la documentació que s’adjunta com a annex. 

 

2. Informe de la Senyora Rectora. 

 

La Sra. Rectora saluda als presents i comunica que es reprenen, de manera ordinària, les 

sessions del Consell de Govern, el màxim òrgan de govern col·legiat de la nostra Universitat, 

d’acord amb allò que disposa la llei que regula l’Autonomia Universitària, recollida en la 

Constitució Espanyola de 1978. 

Aquesta Autonomia Universitària que, explica la Sra. Rectora, queda moltes vegades 

enterbolida per les constants restriccions i limitacions a què està sotmès a Espanya el 

sistema universitari públic, especialment en comparació amb el sistema privat que està 

creixent especialment en el sector de les universitats virtuals amb el suport de molts 

governs autonòmics. Governs autonòmics que, també, poden condicionar l’autonomia 

universitària a través de l’assignació de recursos financers, necessaris per mantenir una 

docència i investigació de qualitat com es caracteritza la nostra universitat. 

Informa que és això el que diuen els principals rànquings que ens situen com la segona de 

les universitats d’Espanya, en posicions capdavanteres a nivell europeu i, en el cas de 

diferents àrees de coneixement, ens situen com la primera universitat espanyola. 
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Destaca que aquestes paraules vol que siguen de reconeixement al treball que cada dia fan 

milers de persones a la nostra Universitat. Reconeixement que exten als estudiants i 

estudiantes que amb els seus resultats acadèmics ens situen també en nivells de 

rendiment acadèmic d’avantguarda. 

En definitiva, una universitat que inicia aquest segon quart del segle vint-i-u celebrant els 

seus 525 anys d’història. 

Afegeix que s'ha començat el segon quadrimestre del curs després d’un període d’exàmens 

i unes festes de Nadal que han estat marcats pels efectes de la DANA, que encara no han 

permès recuperar la normalitat en milers de llars de les zones afectades, i aprofita per 

expressar el seu record i suport a totes i tots.  

Però abans d’exposar el que serà el primer informe al Consell de govern de l’any 2025, la 

Sra. Rectora felicita el Doctor Rafael Moll Noguera, Professor Permanent Laboral del 

Departament de Dret del Treball i la Seguretat Social de la Facultat de Dret, per la seua 

elecció com a President del Comitè d’Empresa de la Universitat de València i al seu nou 

secretari, Juan Luís Luján Hernández, professor associat del Departament de Dret 

Mercantil “Manuel Broseta Pons”, agraint el treball realitzat pel Dr. Juan Miguel Soria 

Garcia, anterior president, qui ha deixat de formar part del personal laboral de la Universitat 

de València en obtenir una plaça de professor titular al Departament de Microbiologia i 

Ecologia de la nostra Universitat, del qual, a més, exerceix com a secretari. Agraïment 

també al Dr. Vicente Manuel Claramonte Sanz, professor permanent laboral del 

Departament de Filosofia, qui ha actuat com a secretari fins a aquesta nova elecció. 

 

La Sra. Rectora aprofita per donar les gràcies a totes i tots el membres del Consell de 

govern, i a la resta d’òrgans estatutaris, per la seua dedicació, que fa possible que funcione 

la democràcia interna universitària consignada ja en la Llei de Reforma Universitària i 

desplegada en els Estatuts de la nostra Universitat, que en el marc de dita reforma ja en 

era constitucional, fan enguany quaranta anys de la seua aprovació. 

Amb açò, reitera la benvinguda al professor Moll a aquest Consell de Govern, atès que, com 

es recull a l’article 91 dels Estatuts als quals ha al·ludit, “seran invitats a participar en les 

reunions del Consell de Govern els presidents de la Junta de Personal Docent i Investigador, 

de la Junta de Personal d’Administració i Serveis i del Comitè d’Empresa”. 

I amb aquesta exposició, la Sra. Rectora comença aquest punt, recordant que, com cada 

15 de gener, a l’avinguda de Blasco Ibáñez, es va fer un homenatge al professor Manuel 
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Broseta Pont, assassinat en 1992. Sobren les paraules per recordar la seua excepcional 

figura, que s’estén més enllà de la docència i la gestió universitària, al món jurídic, de 

l’empresa i de la política no sols a València sinó al conjunt d’Espanya. 

Des d'aquest Consell de Govern, la Sra. Rectora continua denunciant la intolerància i totes 

les formes de violència, entre elles, l’exercida a Palestina. 

Informa que el passat dijous 23 de gener el Paranimf de la Universitat de València va acollir 

la presentació del llibre “Palestina: heredar el futuro”, en el marc del compromís del 

Claustre, d’aquest Consell de govern, del Consell de Direcció que encapçala, i també com a 

persona, de denunciar el genocidi israelià a Palestina i la vulneració de Drets Humans. 

En aquest acte es va celebrar la presentació d’una obra que fa un repàs a la història de 

Palestina, i un crit d’esperança cap al futur, amb la notícia de l’alto-el-foc i intercanvi de 

presoners acordat entre Hamás i Israel amb la mediació dels Estats Units, principalment. 

El que en aquell moment era un moment d’esperança, l’anhel de pau i de convivència, 

explica la Sra. Rectora que, s’ha tornat, setmanes després, en perplexitat i rebuig 

internacional cap a la idea del president Trump de convertir Gaza en una zona turística de 

luxe, desplaçant el poble palestí, després del sistemàtic genocidi realitzat per Israel, i de la 

destrucció de les seues vivendes, serveis públics i estructura productiva. Esta proposta la 

considera indefensable des de l'estricte respecte al Dret Internacional i, en concret, des de 

la garantia de l'estàndard internacional de drets humans. 

 

La Sra. Rectora vol que conste en acta el seu rebuig als plans manifestats pel Govern dels 

Estats Units, respecte a la intenció de desplaçar el poble de Gaza i disposar d’aquest 

territori, demanant als membres del Consell de Govern que es sumen a aquesta postura.  

Els membres del Consell de Govern així ho fan. 

 

La Sra. Rectora agraeix als presents el seu suport i recorda com en la presentació del llibre 

es va connectar online una xiqueta d'11 anys, solidaritzant-se amb els xiquets i xiquetes que 

han patit la DANA, dient que empatizava amb ells perquè també ho havien perdut tot. 

Per tant, afegeix que, des de la Universitat es seguirà conscienciant la societat valenciana, 

expressant la seua veu lliurement, defensant la pau i el desenvolupament lliure i democràtic 

de tots els pobles, tal i com es diu als Estatuts. 
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I seguint amb el seu Informe, la Sra. Rectora agraeix a la comunitat universitària el suport 

expressat en l’acte de presentació del Pla de Diversitats i Igualtat que, en el marc d’una 

jornada que combinà la presentació dels plans, l’intercanvi d’idees i la cultura, acollí la Sala 

Matilde Salvador de la nostra Universitat el passat dilluns 27 de gener, donant l'enhorabona 

a la Vicerectora d’Igualtat i Diversitat. 

En eixe sentit, destaca que el passat dia 6 de febrer la nostra Universitat va acollir 

d’esdeveniment Women Lead en la seua segona edició i dona les gràcies a la Facultat de 

Medicina i Odontologia, i a la seua degana, per oferir l’espai de la seua Aula Magna per 

acollir aquest esdeveniment tan nombrós del qual la Universitat ha estat amfitriona. 

 

Per altra banda, la Sra. Rectora informa al Consell de Govern que la professora 

d’investigació de l’Institut de Física Corpuscular, centre mixt de la Universitat de València 

amb el Consejo Superior de investigacions Científicas, Dra. Mari Carmen Garcia Garcia, ha 

estat guardonada amb el Premio Nacional de Investigación Blas Cabrera del Ministerio de 

Ciencia, Innovación y Universidades.  

Concedit també per aquest Ministeri, la Dra. Isabel Fariñas, Catedràtica de la Facultat de 

Ciències Biològiques ha estat guardonada amb el Premio Nacional de Investigación 

“Santiago Ramón y Cajal”. 

Informa també de la concessió del premi del Comitè Econòmic i Social de la Comunitat 

Valenciana a la tesi doctoral en matèria tributària desenvolupada pel Dr. Benjamín Sevilla 

Bernabéu, professor Ajudant Doctor del Departament de Dret Financer i Història del Dret. 

El Dr. Adrián Todolí Signes, professor titular de la Facultat de Dret, ha estat nomenat vocal 

del Consejo Nacional de Productividad del Govern d’Espanya i el Dr. Pablo Oñate Rubalcaba, 

catedràtic de Ciència Política de la mateixa Facultat, ha estat guardonat amb el Premio 

Nacional de Sociología y Ciencia Política concedit pel Centro de Investigaciones Sociológicas 

de España, donant-los l'enhorabona a totes i tots ells. 

 

Per altra banda, lamenta informar del traspàs del Dr. Elías Díaz García, catedràtic jubilat 

de Filosofia del Dret a la Universidad Autónoma de Madrid, que va ser catedràtic de la 

Facultat de Dret de la nostra Universitat, personalitat en el món jurídic i mestre creador 

d’escola. 

També informa que ens ha deixat Concha Gisbert Jordà, dona pionera en actuacions i 

estudis institucionals orientats cap a la igualtat efectiva entre homes i dones. Una dona 
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precursora en la lluita per la igualtat des dels primers temps de la recuperació de la 

Generalitat Valenciana. 

I continua dient que també ha faltat una altra dona pionera, la professora Carme Barceló, 

qui va ser catedràtica d’Estudis Àrabs i Islàmics, primera dona degana de la Facultat de 

Filologia de la Universitat de València i membre de l’Acadèmica Valenciana de la Llengua. 

A l'igual que també el Dr. Enric Bataller i Ruiz, professor del Departament de Dret Civil ens 

va deixar el passat mes de desembre, sobtadament. 

El record de totes elles i ells, diu la Sra. Rectora, seguirà en l’esperit universitari d’una 

institució com la nostra que s’estén al llarg dels temps i que es fa cada dia gràcies al seu 

treball. Gràcies al treball que fem cada dia, com assenyalava al principi de la meua 

intervenció. 

 

I, seguint amb l’informe, comunica que el passat 29 de gener va procedir a l’acte de 

signatura del Conveni de Col·laboració entre la nostra Universitat i el Consell de la Joventut 

de la Ciutat de València. 

La Sra. Rectora afegeix que és clau donar suport al moviment associatiu, perquè la 

Universitat no sols és un centre de recerca, un centre d’innovació i de transferència de 

coneixement, un centre de formació en educació superior, és també un dinamitzador de 

cultura i esport, i ha de ser una autèntica escola de ciutadania. 

Considera que estem en una universitat participativa i democràtica, on l’estudiant té la seua 

veu i cal donar-li suport per desenvolupar les seues activitats, com una manera també 

d’avançar en eixa societat civil activa i dinàmica que es necessita, especialment en temps 

en què es tracta d’estendre un pensament únic i manipulat en plena era dels desordres 

informatius i en el qual la política de l’amenaça comercial sembla estendre’s junt als 

extremismes en la política i és per això que dona l'enhorabona al Delegat de la Rectora per 

a l’Estudiantat, per aquesta iniciativa que es troba en l’estela de la que es desplegà en altres 

èpoques des de la delegació d’estudiants, així com a tot el moviment estudiantil, pel seu 

dinamisme que ens caracteritza com a universitat en el conjunt de l’Estat. 

 

I, en eixe sentit, la passada setmana, la Universitat de València va acollir la reunió de la 

Comissió Sectorial d’Afers Estudiantils de CRUE-Universidades Españolas, que va situar la 

Universitat de València en el centre de discussió de temes d’estudis però també de vida, 
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convivència, de qualitat de vida als campus, donant l'enhorabona per l’èxit de la trobada a 

la Vicerectora d’Estudis, per la iniciativa que va liderar. 

 

La Sra. Rectora continua exposant que també la setmana passada es va acollir l’acte de 

signatura del conveni a través del qual la Universidad de Guadalajara, a Mèxic, universitat 

aliada de la nostra, cedeix l’import de la recaptació d’un dia de la Feria internacional del 

Libro de Guadalajara, la FIL, la major fira del llibre iberoamericana, segona del món. Uns 

75.000 euros, que són un milió i mig de pesos mexicans, van estar cedits a l’Associació 

d’Editors del País Valencià per tal de donar suport al nostre sector del llibre, tant editorials 

com llibreries i biblioteques municipals. 

A més a més, manifesta que va ser un honor estar present a la FIL quan el Rector General 

de la Universidad de Guadalajara va fer eixe anunci a iniciativa del Director General del 

sistema de mitjans de comunicació de la seua universitat, amb el qual desenvolupem 

projectes audiovisuals conjuntament des de UVcomunicació. 

 

La Sra. Rectora informa que es va a continuar donant suport a les persones afectades per 

la DANA, mantenint els projectes de recuperació post-DANA que va anunciar, entre els 

quals es troba el programa de recuperació de fotografies, i també comunica que en breu 

es resoldrà el programa de beques propi adreçat a estudiantes i estudiants de la nostra 

Universitat. Informa també que s’han fet públiques altres convocatòries, com la del Banc 

de Santander i la del Ministeri d’Universitats, totes dues extraordinàries i específiques, 

adreçades a estudiantat afectat per la DANA i confia que la resolució de les beques estiga 

al llarg de les dues pròximes setmanes. 

Afegeix que també estem a l’espera de l’autorització de la Generalitat Valenciana per 

desplegar un programa propi d’ajuda social, que requereix l’autorització del Consell de la 

Generalitat Valenciana, atenent a que està completament exclòs d’acord amb la normativa 

vigent actualment. 

 

En altre ordre de coses, destaca que a finals del mes de gener el Centre Cultural La Nau 

va acollir la Primera Conferència sobre Canvi Climàtic i Territori a la Mediterrània Ibèrica. 

Una conferència en què participaren 15 universitats i centres d’investigació sota el 

lideratge dels professors de la Facultat de Geografia i Història Ana Camarasa i Joan 

Romero. 
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Les conclusions, agrupades en torn a 13 línies, amb un conjunt de 5 o 6 propostes per 

línia, foren presentades la passada setmana i s'han remès als mitjans de comunicació i als 

diferents nivells de govern. 

Perquè l’objecte d’aquesta conferència, explica la Sra. Rectora, ha estat posar en conjunt 

els resultats de línies de recerca que, en alguns casos, porten més de tres dècades de 

treball i que arriben com a conclusió a un conjunt de propostes que han de servir per 

conscienciar la nostra societat però, també, per orientar les polítiques públiques. Per això 

s'han remés als representants de la ciutadania així com als poders executius en cadascun 

dels nivells, en cadascun dels territoris que es poden veure afectats per aquesta 

emergència climàtica en què vivim.  

L'objectiu, explica, és aconseguir una prevenció, evitar que tornen a passar i evitar els 

efectes de situacions que posen en risc el nostre estil de vida, i fins i tot la mateixa vida, 

com s’ha vist en la darrera riuada per la DANA de finals d’octubre. La Universitat 

contribueix, així, a eixa finalitat amb què va nàixer: estar al servei de la seua societat. I això 

suposa oferir informació, oferir coneixement, als poders públics perquè puguen dur 

endavant una governança intel·ligent del territori. 

En eixe sentit informa al Consell de Govern que el passat divendres es va presentar una 

càtedra institucional a Gandia, la Càtedra de Pensament Territorial que duu el nom de qui 

va ser sotsdirector de UVGandia, Joan Noguera, qui va ser professor de la nostra Facultat 

de Geografia i Història, càtedra que ja ha començat la seua activitat amb un Observatori 

sobre la ciutat de Gandia i el seu territori. 

La Sra. Rectora agraeix el treball desenvolupat pel Dr. Joan del Alcázar en aquesta 

iniciativa, i també la confiança dipositada per l’Ajuntament de Gandia en aquests temps 

d’incerteses polítiques on no sempre es posa en valor el talent, la ciència i el coneixement. 

 

També informa al Consell de govern que, al llarg d’aquestes setmanes, han continuat els 

Fòrums d’Ocupació, com ha estat el de Ciències de l’Activitat Física i l’Esport i de Magisteri 

i Ciències Socials, agraint a UVocupació, i especialment a les facultats la seua implicació en 

aquests fòrums que són de tanta utilitat i que es lideren des del vicerectorat d’Ocupació, 

Formació Permanent i transformació Docent, donant-li també les gràcies a la Vicerectora  

per l’esforç continu en la millora i la innovació en els fòrums, treballant colze a colze amb 

els centres. 
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La Sra. Rectora acaba aquest informe, extens pel temps transcorregut des de la darrera 

sessió però, sobre tot, per la quantitat i qualitat d’activitats que es desenvolupen cada dia 

a la Universitat per fer una societat més avançada, més democràtica, participativa, justa, 

solidària, millor formada i informada, amb més oportunitats de futur. D’un futur que ha de 

ser sostenible i inclusiu, d’un creixement que ha de ser intel·ligent i que ha d’estar al servei 

del progrés humà, de la millora de la qualitat de vida de les persones, especialment en 

temps en què els reptes d’emancipació dels joves, de la qualitat de les democràcies i dels 

desordres informatius, junt a la crisi climàtica a què m’he referit abans, fan que l’optimisme 

amb què encaràvem el segle s’enterbolisca. Però considera que el resultat del que es fa 

cada dia ens ha de dur a l’optimisme i a continuar treballant en un món millor, donant les 

gràcies a totes i a tots pel seu treball. 

 

I dit açò, la Sra. Rectora i la resta del Consell de Direcció queden a disposició dels presents 

per ampliar qualsevol informació relacionat en aquest Informe. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

 

 

3. Aprovació, si escau, de l'adscripció a àrees de coneixement de places de 

professorat Ajudant Doctor del Programa d’Incorporació de Talent Docent i 

Investigador. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d’Ordenació Acadèmica i professorat que, 

després de saludar als presents, recorda que, tal i com es va informar en el Consell de 

Govern anterior, el Consell de Ministres en juny de 2024 van aprovar el Programa de 

incorporación de talento docente e investigador a las universidades públicas españolas, 

conegut com el programa Maria Goyri.  

La Universitat de València, va signar amb el Ministeri d'Universitats un conveni d’adhesió a 

aquest programa junt a la resta d’Universitats Públiques Valencianes i la Conselleria 

d’Universitats de la Generalitat Valenciana i fruit del mateix, es preveu la incorporació de 

149 places de Professorat Ajudant Doctor a la Universitat de València, que hauran de ser 
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finançades pel Ministeri amb contractes que cal formalitzar com màxim el 30 de juny de 

2025.  

A més, el conveni preveu també 98 places addicionals que seran finançades per la 

Conselleria d’Universitats de la Generalitat Valenciana i que tenen un termini de provisió 

fins el curs 2027-2028. 

Explica el Vicerector que, tal i com es pot consultar a la documentació, s’han incorporat 

uns criteris per a l'adscripció de les places d'aquests programes a les diferents àrees de 

coneixement, quina és l’assignació d’aquestes places i també s’especifica quines son les 

50 places acollides a aquest programa que ja es van aprovar en el Consell de Govern de 

finals d’abril de 2024.  

Aquest criteris, i la corresponent proposta d'assignació de les places per àrees de 

coneixement, van tindre informe favorable de la Comissió de Professorat per unanimitat.  

Aquest programa d'incorporació de talent docent investigador en la Universitat de València, 

es dirigeix d’una banda a cobrir les necessitats docents que resulten en un futur de la 

reducció docent pel canvi de dedicació del Professorat Associat quan passe de tindre 

contractes temporals de la LOU a tindre els contractes indefinits de la LOSU, donat que 

passaran de 180 hores màxim a 120. D'altra banda, explica que s’ha incorporat un criteri 

addicional a l'hora de determinar l'adscripció de les places que se deriva del propi 

programa, enfocat a la reducció de la temporalitat de la plantilla.  

En aquest sentit, s’ha incorporat una previsió de dotació de places de Professorat Ajudant 

Doctor en aquelles àrees en les quals hi ha un nombre de Professorat Associat significatiu, 

equivalent al 25% del total de hores docents que estaran cobertes per el Professorat 

Associat una vegada s’hagen dut a terme aquests processos d'estabilització, de forma que 

el professorat d'Ajudant Doctor que anem incorporant puga permetre que a mitja termini, 

la plantilla presente un perfil estructural més estable.  

En el document de criteris figuren com s'han fet els càlculs per arribar a les diferents 

dotacions a les distintes àrees, diu el Vicerector, figurant un llistat exhaustiu en el qual s’han 

incorporat les 50 places que es van dotar en el seu moment, més les 99 que quedarien 

per assignar com a places de nova dotació, així com una part de les places que, tot i no ser 

de nova dotació i no formar part del programa, s'han reassignat  entre àrees a partir de 

jubilacions, perquè el Consell de Govern tinga una visió conjunta de tot el procés. 
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Continua el Vicerector indicant que una part d'elles ja van ser assignades en abril de 2024, 

-serien 42 i ja estan convocades-, més vuit que estan encara pendents de convocar i que 

es hauran de convocar junt a les 99 places de nova assignació que es proposa aprovar 

ara.  

Aclareix que totes elles s’hauran de traure a concurs per a ser cobertes abans del 30 de 

juny de 2025, tal i com es demana des del Ministeri, el que suposa una necessitat 

d’accelerar els processos. És per això que des del servei de PDI, s’ha consultat als 

departaments perquè asseguren la viabilitat dels concursos que han de proveir-se.  

Remarca que s’ha intentat, seguint les directrius del programa, que totes aquestes places 

siguin obertes d’una forma raonable, evitant marcar perfils docents que facin difícil la seua 

cobertura, donat que, si quedaren vacants, no donaria temps a tornar a convocar-les. 

Per tant, una vegada informats i havent contestat els departaments, caldrà demanar 

l’autorització a la Conselleria i conclou que, segons les seues previsions, en la última 

setmana de febrer, es trauran ja els concursos d'aquestes places i que entorn a Falles ja 

es dispose de la documentació de les persones sol·licitants perquè les comissions facen 

les propostes de provisió abans del 30 de juny. 

Per últim, indica que amb la aprovació d’aquest punt, no només es realitza la dotació 

d'aquestes places, sinó que, tal i com ha demanat a la Secretària General, en el certificat 

de l'acord, també se indicarà que s’aprova la convocatòria d'aquestes places, tot i que eixa 

convocatòria depèn de la autorització que fa la Generalitat.  

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 42 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

 

ACGUV 2/2025 “Aprovar la dotació i assignació de 99 places de 
professorat ajudant doctor adjunta a aquest acord, corresponents al 
Programa d’Incorporació de Talent Docent i Investigador a les 
universitats públiques espanyoles, així com les corresponents 
convocatòries de concurs per a la seua provisió”, segons la 
documentació que s’adjunta com a annex. 
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4. Aprovació, si escau, de l'adscripció a àrees de coneixement de places per a 

l’estabilització de personal investigador del “Programa Ramón y Cajal” i d’altres 

“Programes d’excel·lència” amb el certificat I3 o R3 (OPO 2022). 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat, que 

explica que es pretén executar el màxim de places possible, de la reserva del 15% per a 

l'estabilització de personal investigador que figuren en l’oferta pública d'ocupació de 2022, 

perquè la seua execució finalitza en 2025. 

El Vicerector indica que es va obrir un termini perquè departaments i instituts feren les 

seues peticions de possibles estabilitzacions, tant d'investigadors del programa Ramón i 

Cajal com d'investigadors d'altres programes d’excel·lència, sempre amb el I3 o l’R3, i amb 

l'acreditació a titular Universitat o Professorat Permanent Laboral.  

Una vegada analitzada amb el Vicerectorat d’Investigació, la Comissió de Professorat va 

informar favorablement per unanimitat la proposta d’adscripció que figura en l'Aula Virtual, 

amb una sèrie de places del programa Ramón y Cajal i d'altres programes.  

Per acabar, el Vicerector fa una observació sobre una errada que apareix a la 

documentació, respecte a que hi han algunes àrees a les quals els correspon una 

estabilització del programa Ramón y Cajal, que tenen un balanç estructural bastant elevat, 

on figura una nota a peu de pàgina (1), per a incloure entre elles també l'àrea de Genètica. 

I dit açò, el Vicerector demana als membres del Consell la aprovació d'aquest punt. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 42 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 
ACGUV 3/2025 “Aprovar l'adscripció a àrees de coneixement de 
places per a l’estabilització de personal investigador del “Programa 
Ramón y Cajal” i d’altres “Programes d’excel·lència” amb el certificat 
I3 o R3 (OPO 2022)”, segons la documentació que s’adjunta com a annex. 
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5. Aprovació, si escau, de la convocatòria, perfil i tribunal de places de professorat 

permanent laboral, adscrites a l'àrea de coneixement d’Infermeria (ampliació OPO 

2024). 

 
La Sra. Rectora dona novament la paraula al Vicerector d’Ordenació Acadèmica i 

Professorat, que exposa que, com a resultat del conveni signat en el seu moment amb les 

Conselleries de Sanitat i d'Universitats per a la desadscripció de la Escola d’Infermeria de 

la Fe i la creació d'un grup addicional d’infermeria en la Universitat de València per acollir 

el que abans feia la Escola d'Infermeria de la Fe, la Conselleria de Sanitat es va 

comprometre a cedir una part de la seva taxa de reposició per a que es pogués convocar 

places de Professorat Permanent Laboral (PPL).  

Això ja se va aprovar en aquest Consell de Govern, abans de l'estiu, amb l'ampliació de 

l'oferta pública d'ocupació i el que es proposa ara per a eixes 8 places de PPL de l'àrea 

d'Infermeria son els perfils i tribunals, que van ser analitzats en la Comissió de Professorat 

i van ser informats favorablement per unanimitat, per la qual cosa el Vicerector demana 

l'aprovació d'aquest punt. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 42 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 
ACGUV 4/2025 “Aprovar la convocatòria, perfil i tribunal de places de 
professorat permanent laboral, adscrites a l'àrea de coneixement 
d’Infermeria (ampliació OPO 2024)”, segons la documentació que 
s’adjunta com a annex. 
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6. Aprovació, si escau, de la modificació del Reglament de Selecció del PDI de la 

Universitat de València. 

 

La Sra. Rectora dona novament la paraula al Vicerector d’Ordenació Acadèmica i 

Professorat, que explica que es porten en aquest punt unes modificacions puntuals del 

reglament de selecció del PDI i fa referència a la documentació adjunta.  

Totes elles tenen informe favorable de la Comissió de Professorat i també van ser 

aprovades per les Seccions Sindicals en la Mesa Negociadora i compten amb informe 

favorable del Servei Jurídic i de la Comissió d'Estatuts.  

Indica que es tracta d'una modificació, d'una banda, de redacció de l'apartat "Mesures 

d'acció positiva per la igualtat d'oportunitats" que apareix en els barems març de selecció 

de professorat, aprovades fa un any aproximadament, amb una millora en la redacció per 

a indicar que les baixes continuades per malaltia se consideraran dins d'aquest apartat, 

computant-se a partir del període que supere les setze setmanes.  

Explica el Vicerector que també s'ha fet una modificació de redacció, per garantir el principi 

de competència tècnica de les Comissions de Selecció, incloent en diferents articles una 

referència a que els membres de la Comissió de Selecció hauran de ser de la especialitat 

de coneixement de la plaça convocada o subsidiàriament d'especialitats afins.  

D'altra banda, s'ha fet una millora en la redacció de dos articles per aclarir la qüestió de 

presidència i secretaria de les Comissiones de Selecció, que havia generat algun dubte.  

 

I també es presenten una sèrie de modificacions més de fons amb nous epígrafs d'articles 

dirigides a regular la selecció en el cas de places vinculades en convocatòries on es trauen 

a concurs a la vegada la plaça universitària i la plaça assistencial en una institució sanitària. 

Explica que no es comptava amb una reglamentació exhaustiva d'este tema, i s'ha introduït 

en diferents articles, indicant-se com s'han de configurar les comissions de selecció i com 

queden afectats els criteris de valoració i els barems per a poder incorporar la valoració 

dels mèrits assistencials, rellevants en este tipus de places vinculades.  

 

Per acabar, el Vicerector afegeix que s'ha aprofitat també per a corregir una sèrie 

d'errades de referències entre articles. 
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S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 42 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 
ACGUV 5/2025 “Aprovar la modificació del Reglament de Selecció del 
PDI de la Universitat de València”, segons la documentació que 
s’adjunta com a annex. 

 

 

7. Presa de coneixement de l'informe sobre els resultats globals de l’avaluació de 

l'activitat docent corresponent al curs 2023-2024. 

 
La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat, que 

comença la intervenció explicant que el procediment d'avaluació de l'activitat docent, 

conegut normalment com a Docentia, preveu que, una vegada finalitzada l’avaluació d'un 

curs, s'ha de fer un informe sobre els resultats globals d'aquesta avaluació, elaborat pel 

Comitè d'avaluació de l'activitat docent, i posteriorment, passa a la Comissió de 

Professorat, que el va aprovar i, per últim, es dona coneixement d'aquest informe al consell 

de govern, tal i com diu la normativa.  

El Vicerector fa referència a l'informe, que es troba dipositat a l’Aula Virtual, en el qual 

s’indiquen quines són les principals magnituds de la avaluació realitzada en el curs 2023-

2024, del qual passa a donar una explicació general. 

 

Destaca que d'una banda, hi ha un volum un poc inferior de professorat avaluat respecte a 

l’any anterior, degut a que no hi ha evidències d'avaluació suficients en una part del 

professorat associat, sobretot en àrees clíniques per les característiques de la docència. 

 

Afegeix que al document s'indica quin percentatge i quantes persones no han rebut el nivell 

bàsic, recordant que aquest nivell és el que permet, en el seu cas, poder accedir, al 

complement retributiu anomenat “quinquenni”. En total han estat 10 professors i 

professores, el que suposa un 1,4% de totes les persones avaluades, amb la qual cosa el 

nivell bàsic en general està sent superat per nostre professorat.  
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D'altra banda, explica que també es presenten dades sobre com, dintre de la escala entre 

millorable i excel·lent, queda situat el nostre professorat i observa que entre el professorat 

que ha superat el nivell bàsic, hi ha al voltant d'un 59% de professorat amb la qualificació 

excel·lent. 

Dintre d’aquest nivell destaca que hi ha una sèrie de taules en les quals es recullen les 

diferents categories professionals, diferències de gènere i també s'aporta una informació 

sobre el resultat del professorat en les diferents dimensions que incorpora el nostre 

Docentia en l'actualitat, i que són: dedicació docent, planificació de la docència, 

desenvolupament de la docència i resultats, sent l’apartat de dedicació docent la que obté 

els majors resultats. 

 

No obstant això, explica que ara mateix s’està en un procés de seguiment del programa 

Docentia de la nostra Universitat i que ja al primer informe de seguiment, l’ANECA a través 

d’AVAP, ens va fer arribar una sèrie de modificacions que s'hauran d'anar incorporant, i 

que són bàsicament dos:  

Una és la qüestió assenyalada de la dimensió de dedicació docent que incorpora el nostre 

Docentia, que és una dimensió quantitativa, que depèn del volum de hores de docència que 

imparteix el professorat, i que l’ ANECA considera que és una dimensió que no pot formar 

part de l’avaluació docent i, per tant, caldria eliminar.  

Altra és que l’ANECA considera que el percentatge de professorat que apareix en el nostre 

model com a excel·lent, és excessiu de cara als seus criteris sobre com ha de funcionar un 

model d'avaluació docent per a ser acceptat.  

Sobre aquestes qüestions, la Unitat de Qualitat ha començat a tractar treballat algunes 

propostes que se enviaran a ANECA per a la seva consideració i en funció de la seua 

resposta, caldrà fer una modificació del Docentia que es durà al Consell de Govern, perquè 

recorda el Vicerector que en aquests moments no està certificat el model i si volem obtenir 

la seua acreditació caldrà seguir aquestes recomanacions. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 
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ACGUV 6/2025 “Presa de coneixement de l'informe sobre els resultats 
globals de l’avaluació de l'activitat docent corresponent al curs 2023-
2024”, segons la documentació que s’adjunta com a annex. 

 

 

 

8. Aprovació si escau, de la Convocatòria per a l'assignació de la retribució addicional 

regulada en el Decret 174/2002, de 15 d'octubre, del Govern Valencià 

(Complement Autonòmic, Anualitat 2025). 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat, que 

recorda que, segons la normativa del Complement Autonòmic, correspon al Consell de 

Govern aprovar aquesta convocatòria que després farà la Sra. Rectora.  

Es tracta del complement autonòmic de la anualitat 2025, que almenys en la part que ja 

és calculable prèviament, el professorat ja l'està cobrant en forma de bestreta. 

I, simplement, destaca que el termini de sol·licitud serà des del 3 de març fins al 4 d'abril 

de 2025.  

A més el Vicerector anuncia que, com és habitual, s’informarà el professorat perquè puga 

sol·licitar-ho. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

Per assentiment dels membres del Consell, es pren l’acord següent:  

 

 
ACGUV 7/2025 “Aprovar la convocatòria per a sol·licitar l'assignació 
de la retribució addicional regulada en el Decret 174/2002, de 15 
d'octubre del Govern Valencià. (Complement Autonòmic, Anualitat 
2025)”, segons la documentació que s’adjunta com a annex. 
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9. Aprovació, si escau, del calendari acadèmic per al curs 2025-2026. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d’Estudis, que presenta el punt dient que 

la proposta de calendari acadèmic per al curs 2025-2026 segueix el patró habitual amb 

dues singularitats que voldria comentar.  

Explica que l'inici de curs està previst per al dilluns 15 de setembre però, com alguns 

centres han manifestat que aquesta opció deixa un primer quadrimestre molt ajustat per 

a encaixar algunes activitats, es dona la possibilitat, tal i com figura a peu de pàgina, que 

els centres que així ho consideren programen activitats docents o programes d’acollida de 

primer curs la setmana del 8 al 12 de setembre.  

L'altre aspecte que vol comentar és la proposta d'inici del segon quadrimestre. 

Habitualment els quadrimestres en comencen dilluns per a fer horaris de setmanes 

senceres, però en l’any 2026 tornem de les vacances de Nadal el dimecres 7 de gener i, 

tenint en compte que el dia 22 de gener també és festiu en València, els dies per a exàmens 

es redueixen molt si el segon quadrimestre comença el 26 de gener i són molts si comença 

el dilluns següent 2 de febrer. 

Així doncs, la proposta que es fa, tenint en compte que el mes de juny acaba un dimarts, és 

que el segon quadrimestre comence el dimecres 28 de gener i finalitze el dimarts de 19 

de maig. 

Pel que fa als exàmens de la primera convocatòria del segon quadrimestre, començarien 

el dimecres 20 de maig fins al 9 de juny i les segones convocatòries finalitzarien el 30 de 

juny. Així es deixaria el mes de juliol, tal i com s’ha fet altres cursos, per a tancar actes i 

iniciar la matrícula del curs següent.  

La Vicerectora acaba la intervenció afegint que és conscient de que no és el calendari ideal, 

però després de valorar opcions amb l’equip de direcció i amb les Comissions d'Estudis de 

Grau i de Postgrau, ha sigut aquesta la proposta que ha rebut l’informe favorable 

d’aquestes comissions i és per això que demana l’aprovació del Consell de Govern. 

 

S’obre un torn d’intervencions.  
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La Sra. Rectora dona la paraula a la Degana de la Facultat de Medicina i Odontologia, que 

diu que està d’acord en la complicació de fer el calendari tal i com cauen les dades. Per a  

la titulació de Grau en Medicina, amb 360 crèdits, agraeix el marge que s’ha donat perquè 

els Centres puguen avançar la data d’inici del curs a principis de setembre. 

 

La Sra. Rectora dona de nou la paraula a la Vicerectora de Estudis, que vol afegir que 

habitualment l’acte d’obertura de curs és el divendres anterior a l'inici del curs acadèmic i, 

per tant, hauria de ser divendres 12 de setembre. No obstant, enguany la Universitat de 

València farà l’apertura del curs a nivell nacional i aquesta data s’ha de consensuar amb la 

casa real. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Degana de la Facultat de Medicina i Odontologia, que 

demana que si l'obertura del curs és abans de l’inici de curs aquest dia siga festa, com és 

habitual, però que si és després de l’inici siga un dia lectiu amb docència, sense perjudici 

d’acudir a l’acte de l’edifici del carrer de la Nau. 

La Sra. Rectora li contesta que es valorarà la proposta de la degana. 

A continuació la Sra. Rectora dona la paraula a la coordinadora de la AGE que coincideix 

amb la Vicerectora en que el calendari és prou ajustat, però considera que tindre un 

examen el dia 7 de gener, només tornar de Nadal, és molt més perjudicial que deixar de 

tindre tres dies de docència, perquè hi ha molts estudiants que treballen a l’hostaleria en 

Nadal. La coordinadora vol que quede constància de la seua opinió i anuncia que votarà en 

contra de la proposta. 

 
Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 41 vots a favor, 1 vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 
ACGUV 8/2025 “Aprovar el calendari acadèmic per al curs 2025-2026”, 
segons la documentació que s’adjunta com a annex. 
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10. Aprovació, si escau, de places d’accés a les titulacions de grau i màster oficial per 

al curs 2025-2026. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d’Estudis que exposa que la documentació 

sobre places d’accés de l'aula virtual arreplega la informació continguda en les memòries 

de verificació, és a dir, és informació que ja ha estat aprovada en algun moment per aquest 

Consell de Govern. No obstant, per normativa, per l’existència de dobles titulacions que fan 

variar la informació dels graus en la memòria de verificació, i per transparència, cal aprovar 

la proposta de titulacions i places ofertes cada curs per a tindre una foto fixa i completa de 

l’oferta global de la Universitat de València. 

Diu que no hi ha cap proposta de noves titulacions de grau o doble grau per al curs 2025-

2026 i, per tant, la proposta que es presenta és de les mateixes titulacions i les mateixes 

places que s'estan oferint en aquests curs.  

No obstant, recorda que aquest Consell de Govern va aprovar la proposta de 3 noves 

titulacions de grau i informa que tots ells han obtingut l’informe favorable de necessitat de 

la Conselleria: el Grau en Arqueologia, el Grau en Relacions Internacionals i el grau que 

deriva de l'aliança Forthem, European Joint Degree in Languages, Cultures and 

Communication. El Grau en Arqueologia està en aquest moment en exposició pública fins 

al dia 27 de febrer i està treballant-se en el pla d’estudis dels altres dos graus.  La 

vicerectora estima que aquestes noves titulacions estaran preparades per a  oferir-les en 

el curs 2026-2027. 

En relació amb les titulacions de màster, destaca que hi ha una nova proposta, el Máster 

Universitari en Materials Avançats, que és un títol conjunt amb diferents universitats 

espanyoles.  

Per altra banda, hi ha dues noves propostes de programes de doble titulació de màster 

que s’abordaran al punt 14 i que son les dobles titulacions del Màster en Professor/a 

d'Educació Secundària, Especialitat de Matemàtiques, amb dos màsters d'investigació, 

concretament el d'Investigació Matemàtica i el d'Investigació Didàctiques Específiques, 

Especialitat de Matemàtiques. 

La Vicerectora conclou el punt demanant el vot favorable dels membres del Consell de 

Govern, condicionat a que en el punt 14 s’aprove la incorporació de les dues dobles 

titulacions de màster esmentades. 
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S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 42 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se els acords següents: 

 
ACGUV 9/2025 “Aprovar les places d’accés a les titulacions de Grau 
per al curs 2025-2026”, segons la documentació que s’adjunta com a 
annex. 
 
ACGUV 10/2025 “Aprovar les places d’accés a les titulacions de 
Màster Oficial per al curs 2025-2026”, segons la documentació que 
s’adjunta com a annex. 

 

 

11. Aprovació, si escau, d’adscripció de titulacions de grau i màster oficial a àmbit de 

coneixement. 

 
La Sra. Rectora dona novament la paraula a la Vicerectora d’Estudis, que comença indicant 

que, si s'aprova aquest punt, es completarà l’adscripció de les titulacions de grau i màster 

a àmbit de coneixement, d’acord amb el que estableix el Reial Decret 822/2021.  

Es proposa l’aprovació de l’adscripció a àmbit de coneixement de les titulacions de Grau i 

de Màster de la Facultat d'Infermeria i Podologia (Grau en Infermeria, Grau en Podologia i 

el MU en Infermeria Oncològica), de la Facultat de Farmàcia i Ciències de l'Alimentació,  

(Grau en Nutrició Humana i Dietètica, Grau en Ciències Gastronòmiques i Grau en Ciència 

i Tecnologia dels Aliments, MU en Malalties Parasitàries Tropicals, MU en Investigació i Ús 

Racional del Medicament, MU en Qualitat i Seguretat Alimentària, MU en Nutrició 

Personalitzada i Comunitària i MU en Gestió Pública i Gestió Sanitària) i de dos graus de la 

Facultat de Geografia Història (Grau en Geografia i Medi Ambient i el Grau en Informació i 

Documentació).  

Aclareix que l’adscripció del Grau en Farmàcia requereix una modificació substancial que 

es tractarà en el punt següent de l’ordre del dia.  

Per altra banda, respecte al Grau en Física, la Vicerectora recorda aquest Consell de 

Govern ja va aprovar, en la reunió del 28 de maig de 2024, l’adscripció del grau i de les 

matèries bàsiques a àmbit de coneixement. Informa que l’AVAP va emetre informe no 
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favorable perquè entenia que l’assignatura “Informàtica”, que es proposava adscriure a 

l'àmbit de Física i Astronomia, amb aquesta denominació havia d’estar adscrita a l’àmbit 

de coneixement d’Informàtica. Com que la resta d’assignatures bàsiques estan clarament 

vinculades als àmbits de coneixement de Matemàtiques i Estadística i de Química, no 

s'arribava al 50% d’adscripció de les matèries bàsiques a l'àmbit de coneixement de la 

titulació que marca el Real Decret. Aleshores, tenint en compte que els continguts de 

l’assignatura “Informàtica” estan aplicats a la Física, s’ha optat per canviar la seua 

denominació per “Fonaments de Programació per a la Física” i continuar amb la proposta 

d’adscripció a l'àmbit de coneixement de Física i Astronomia. La Vicerectora afegeix que 

aquest canvi de denominació s'ha treballat entre els dos centres, l’Escola Tècnica Superior 

d’Enginyeria i la Facultat de Física, i té el vist i plau de la CAT i de la Junta de la Facultat.  

 

Per acabar, la Vicerectora demana l'aprovació d'aquest Consell de Govern de les propostes 

d'adscripció que es fan en aquest punt, que afegeix, compten amb informe favorable de les 

Comissions d'Estudis de Grau i de Postgrau. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

 
Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 42 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se els acords següents: 

 
ACGUV 11/2025 “Aprovar la proposta d’adscripció de titulacions de 
grau i de màster oficial a àmbit de coneixement de la Facultat 
d'Infermeria i Podologia”, segons la documentació que s’adjunta com a 
annex. 
 
ACGUV 12/2025 “Aprovar la proposta d’adscripció de titulacions de 
grau i de màster oficial a àmbit de coneixement de la Facultat de 
Farmàcia i Ciències de l'Alimentació”, segons la documentació que 
s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 13/2025 “Aprovar la proposta d’adscripció de titulacions de 
grau i de màster oficial a àmbit de coneixement de la Facultat de 
Física així com modificar part dels continguts i la denominació de 
l'assignatura "Informàtica" per "Fonaments de Programació per a la 
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Física" i l'adscripció del títol i matèries de formació bàsica a l'àmbit 
de coneixement de "Física i astronomia", segons la documentació que 
s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 14/2025 “Aprovar la proposta d’adscripció de titulacions de 
grau i de màster oficial a àmbit de coneixement de la Facultat de 
Geografia i Història”, segons la documentació que s’adjunta com a 
annex. 

 

 

12. Aprovació, si escau, de modificació de plans d’estudis de grau i màster oficial. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d’Estudis, que comença la intervenció fent 

referència a la proposta de modificació del Grau en Farmàcia. 

Explica que és una modificació substancial, segons ho entenen les agències d'avaluació, 

però en realitat ve derivada de l'adscripció de la titulació a l’àmbit de coneixement de 

Farmàcia i, en concret, de l'adscripció de les assignatures bàsiques.  

La titulació de Grau en Farmàcia és una titulació de 300 crèdits i, per tant, ha d’adscriure 

75 crèdits de matèries bàsiques, i no 60 crèdits com els graus de 240 crèdits, a àmbit de 

coneixement. Per altra banda, d’acord amb el RD 822/2021, totes les assignatures 

bàsiques han de tindre un mínim de 6 crèdits ECTS i l’actual pla d’estudis d’aquest grau té 

dues assignatures bàsiques, Química inorgànica i Fisiologia vegetal, de 4,5 crèdits. Això ha 

obligat a canviar el caràcter d'algunes assignatures que eren obligatòries a bàsiques i 

viceversa per a poder tindre 75 crèdits d’assignatures bàsiques totes de 6 crèdits.  

Per tant, ha sigut necessari fer una reestructuració d’assignatures bàsiques i obligatòries, 

tal i com es mostra en la documentació, amb l’objecte de tindre 79,5 crèdits d’assignatures 

bàsiques i la meitat d’elles assignades a l’àmbit de coneixement de la titulació. 

Per altra banda, la Vicerectora presenta la modificació de la titulació del Màster Erasmus 

Mundus en Química Teòrica i Modelització Computacional en el qual participen 8 

universitats europees, concretament hi ha 3 universitats d'Espanya, sent coordinadora la 

Universidad Autónoma de Madrid. 

El segell Erasmus Mundus es renova cada cinc anys i és molt exigent. Cada vegada les 

condicions i els criteris són diferents i, en concret, ara s’exigeix molta mobilitat entre les 
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universitats que participen, concretament que l’estudiantat es forme en almenys dues 

universitats i, a més mobilitat, més possibilitats de tenir el segell. 

La Vicerectora exposa que els canvis que es proposen son per a actualitzar alguns 

continguts, s’inclou alguna assignatura de ciència de dades, però, sobretot, s’introdueixen 

canvis d’estructura de mobilitat, tal i com es pot comprovar en la documentació que 

s'adjunta. En concret, es deté en la taula de la pàgina 3 que explica la mobilitat de 

l’estudiantat entre, com a mínim, tres universitats.  

Per acabar, la Vicerectora destaca que la proposta ha estat molt treballada entre totes les 

universitats participants i demana la aprovació de la proposta als membres del Consell de 

Govern. 

 

S’obre un torn d’intervencions.  

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Degana de la Facultat de Farmàcia, que vol agrair a la 

Vicerectora i al seu equip l’ajuda proporcionada a la Facultat per a la modificació del Grau 

en Farmàcia i en l’adscripció a àmbit de coneixement del Grau en Ciència Gastronòmiques, 

que també era un tema complexe. 

 

A continuació la Sra. Rectora dona la paraula al professor Javier Guardiola que reitera, 

com ja va fer en la Comissió de Estudis de Grau, que, encara que està d’acord en el sentit 

de la reforma, considera que l’assignació en el Grau en Farmàcia de continguts legislatius 

a professorat que no té formació jurídica és una errada, i vol que quede constància. 

 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 42 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se els acords següents: 

 
ACGUV 15/2025 “Aprovar la proposta de modificació del pla d'estudis 
de la titulació de Grau en Farmàcia”, segons la documentació que 
s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 16/2025 “Aprovar la proposta de modificació del pla d'estudis 
de la titulació del Màster Universitari Erasmus Mundus en Química 
Teòrica i Computacional”, segons la documentació que s’adjunta com a 
annex. 
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13. Aprovació, si escau, de modificació de memòria de programa de doble titulació de 

grau. 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d’Estudis, que explica que es tracta de la 

modificació de la memòria del programa de Doble titulació en Sociologia i Ciències 

Polítiques i de l'Administracció Pública per ajustar-se al Reglament dels programes de doble 

titulació aprovat el 30 de gener de 2024 per aquest Consell de Govern.  

És una memòria que està treballada per els dos centres dels quals depen la doble titulació, 

la Facultat de Ciències Socials i la Facultat de Dret, i compta amb el vist i plau de les 

Comissions corresponents, de les Juntes de Facultat, així com de la Comissió d'Estudis de 

Grau. 

Explica que es tracta d’una memòria molt completa en la què s’indica com s'abordarà la 

gestió acadèmica, quin és el recorregut acadèmic, i també com s’abordarà la gestió 

administrativa. És un programa de 342 crèdits que incorpora la realització de dos Treballs 

de Fi de Grau, un per cada titulació.   

Dit açò, la Vicerectora demana el vot favorable a aquest punt. 

 

S’obre un torn d’intervencions.. 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Degana de la Facultat de Dret, que vol deixar 

constància de l'agraïment de l'equip deganal de la Facultat de Dret i la seua propia a totes 

aquelles persones que han participat en aquest treball de revisió de la memòria del 

programa. Agraiment que exten especialment a la Degana de la Facultat de Ciències 

Socials i a tot el seu equip deganal. També reitera el compromís amb l'estudiantat 

d’aquesta titulació. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 41 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 
ACGUV 17/2025 “Aprovar la proposta de modificació de la memòria 
del programa de Doble titulació de Grau en Sociologia i Ciències 
Polítiques i de l’Administració Pública”, segons la documentació que 
s’adjunta com a annex. 
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14. Aprovació, si escau, de propostes de programes de doble titulació de màster oficial. 

 

La Sra. Rectora dona novament la paraula a la Vicerectora d’Estudis, que exposa que en 

aquest punt es presenta la proposta de dos programes de doble titulació de màster: doble 

titulació de Màster Universitari en Professor/a d’Educació Secundaria, especialitat de 

Matemàtiques, i Màster Universitari en Investigació en Didàctiques Específiques, 

especialitat de Matemàtiques, i doble titulació de Màster Universitari en Professor/a 

d’Educació Secundaria, especialitat de Matemàtiques, i Màster Universitari en Investigació 

Matemàtica. 

La Vicerectora mostra el seu agraïment a totes les persones han participat en els dos 

programes i destaca l’interès que tenen per a l’estudiantat.  

A continuació explica que s'ha treballat perquè l’estudiantat puga cursar el programa en 

tres quadrimestres, amb un total de 92 crèdits i 91 crèdits, respectivament, obtenint un 

màster que és professionalitzant, que l'habilita per a exercir la educació secundària i un 

máster en investigació, en Didàctiques Específiques o en Investigació Matemàtica, que 

l'habilita per a exercir la docència universitària. Diu que son programes molt interessant 

perquè obrin una doble via docent, la de secundària i la universitària, i en aquesta segona 

la formació didàctica, a més de la investigadora, també és molt important.  

Per tant, destaca que és una opció que beneficia molt a l'estudiantat que vol obrir-se totes 

les opcions, que no sap si se dedicarà a l'educació secundària o a l’educació universitària i 

que optimitza la seva elecció i com preparar el seu futur.  

A més s’ha treballat perquè quan acabe el primer curs l'estudiantat puga tindre el títol 

habilitant de professorat de secundària.  

Per acabar, la Vicerectora diu que espera aquests programes aprofiten de model per a 

altres titulacions, destacant que altres màsters d’investigació encaixarien molt bé amb 

l’estructura dels programes que hui es presenten i obririen moltes possibilitats a 

l'estudiantat. 

Acabada la seua exposició, la Vicerectora demana l’aprovació d’aquest punt i anima a fer 

més propostes com aquesta. 
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La Sra. Rectora pren la paraula i diu que coincideix en que aquestes propostes suposen 

molts avantatges per a l’estudiantat i anima als presents a continuar en aquesta línia 

d'oferir opcions al nostre estudiantat i obrir vies.  

S’obre un torn d’intervencions.  

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Degana de la Facultat de Magisteri, que vol agrair les  

les paraules de la Sra. Rectora, el treball de la Vicerectora d'Estudis, destacant que ha 

explicat perfectament el punt, i de tot l'equip. També agraeix el treball de les directores dels 

dos màsters del seu centre i del director del màster en Investigació Matemàtica. Per 

acabar, agraeix al Degà de la Facultat de Ciències Matemàtiques, destacant que han 

format un grup de treball molt ben avingut i han aconseguit aquest resultat en temps 

rècord.  

 
A continuació la Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat de Ciències 

Matemàtiques, que vol sumar-se als agraïments, tal i com va fer a la Comissió de Postgrau, 

en especial a les direccions dels màsters, a les deganes de les facultats implicades i, 

sobretot, a la vicerectora, perquè el seu impuls ha sigut fonamental per a tirar endavant 

amb aquest màsters que suposen una molt bona oportunitat per als estudiants. Per 

acabar, i tal com ha fet la vicerectora, anima a altres Centres a sumar-se a propostes com 

aquestes. 

 
Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 41 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se els acords següents: 

 
ACGUV 18/2025 “Aprovar la proposta del programa de doble titulació 
del  Màster Universitari en Professor/a d’Educació Secundaria, 
especialitat de Matemàtiques i Màster Universitari en Investigació en 
Didàctiques Específiques, especialitat de Matemàtiques”, segons la 
documentació que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 19/2025 “Aprovar la proposta del programa de doble titulació 
del Màster Universitari en Professor/a d’Educació Secundaria, 
especialitat de Matemàtiques i Màster Universitari en Investigació 
Matemàtica”, segons la documentació que s’adjunta com a annex. 
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15. Aprovació, si escau, del Pla Director de Sostenibilitat de la UV. 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora de Sostenibilitat, Cooperació i Vida 

Saludable, que presenta el primer Pla director de Sostenibilitat, que es pretén que siga un 

marc estructural per seguir impulsant les polítiques de sostenibilitat en la Universitat de 

València. Com no pot ser d'altra forma, explica la Vicerectora, la sostenibilitat és 

transversal i atany a totes les àrees de gestió i de convivencia en la Universitat.  

S'estructura en quatre grans àrees: formació, recerca i transferència, governança, medi 

ambient, crisi climàtica i societat.  

S'ha fet un procés de consulta, participant grups interns de treball a la Universitat també 

extern, fonamentalment Generalitat i Ajuntament de València, a través del binomi 

Universitat-Ciutat i s'ha fet la revisió dels bones pràctiques de la normativa i ja s'han 

determinat les accions concretes que són 35 i un total de 101 indicadors que permetran 

mesurar l'impacte de les accions de sostenibilitat en aixos quatre àrees.  

Ara es tanca, explica la Vicerectora, un cicle en la memòria de sostenibilitat que acaba de 

publicar-se i a partir de l'aprovació d'aquests plans, si el Consell de Govern així ho decidix, 

es podran elaborar memòries de sostenibilitat tenint en compte d'eixos indicadors i 

donaran, per tant, la referència i la rendició de comptes en matèria de sostenibilitat.  

Finalment, dona les gràcies, com també es va fer a l'inici del Pla de Sostenibilitat, a tots els 

estaments de la Universitat de València que han participat i han estat implicats 

directament i als que aporten amb la seua conciència i fan critica perquè els fan avançar 

dia a dia. 

 

Per acabar, demana l’aprovació del punt als membres del Consell de Govern. 

 

S’obre un torn d’intervencions.  

 

La Sra. Rectora dona la paraula a Carles Xavier López, representant del PTGAS elegit pel 

Claustre, que destaca la planificació ecologista del Pla que es presenta i aposta per una 

universitat més compromesa amb aquests valors de l’eix verd.  
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Considera que s’ha fet molta feina. Accions que pareixen menudes, pero que van sumant i 

que donen grans resultats en una institució com la Universitat de València, que son 

referents per a la societat valenciana i eixemple per molts municipis i organitzacions.  

Acaba felicitant a la Vicerectora i a la Sra. Rectora per aquestes actuacions. 

La Sra. Rectora dona les gracies i afegeix que es continuarà treballant en aquesta línea. 

 

A continuació dona la paraula al representant dels Directors dels Instituts d’Investigació, el 

professor Francisco Pla, director de l'INTRAS, que en primer lloc felicita a la Vicerectora 

per la iniciativa i reconeix la gran labor que està desenvolupant. 

Considera que és un Pla molt integral, amb molta transversalitat i vol que conste en acta 

la voluntat de participació dels Instituts per a contribuir al desenvolupament d'aquest Pla 

Director i especificament en el que es refereix a la mobilitat sostenible i els desplaçaments 

in itinere i emisions, posant-se a disposició de la Vicerectora per al desenvolupament i 

proposta d'accions concretes i d'avaluació de les mateixes. 

 
Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 
ACGUV 20/2025 “Aprovar el Pla Director de Sostenibilitat de la UV”, 
segons la documentació que s’adjunta com a annex. 

 

 

16. Aprovació, si escau, del Reglament de Règim Intern de la Estació Biològica “Alt 

Túria” (EBAT). 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora de Sostenibilitat, Cooperació i Vida 

Saludable, que presenta el Reglament que regirà la col·laboració entre l'Ajuntament d'Ares 

de los Olmos i la Universitat de València, fruit de la Creació de l'Estació Biològica Alt Túria. 

Comenta que és un espai dedicat a la recerca, ja es va aprovar el seu conveni, a la docència 

de la divulgació científica sobre biodiversitat i conservació del medi natural.  

En aquest reglament es regula l'ús de les instal·lacions, de les activitats científiques, les 

educatives i la gestió dels recursos.  
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Afegeix que hi haurà una supervisió a càrrec de la Comissió de Seguiment, que estarà 

formada per les dues institucions, i atendrà no només aquestes activitats principals 

d'investigació o de formació, sinó també tot el que ja s'està fent, de fet, en quant a la 

reconstrucció de la DANA, perquè s'està fent des de el Vicerectorat, en Aras de los Olmos 

per a reconstruir aquest espai i protegir el medi natural.  

Per tant, demana l'aprovació d’aquest punt. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

 
Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 42 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

 
ACGUV 21/2025 “Aprovar el Reglament de Règim Intern de la Estació 
Biològica “Alt Túria” (EBAT)”, segons la documentació que s’adjunta 
com a annex. 

 

 

17. Aprovació, si escau, d’autorització del contracte “Acord marc de prestació dels 

servei d’agència de viatges” en superar el valor estimat de dotze milions d’euros. 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Economia i Infraestructures, que inicia la 

exposició fent referència a la Llei de Contractes del Sector Públic, on l'article 101 estableix 

que cal aprovació del Consell de Ministres, i per analogia, a la Universitat de València 

requereix aprovació del Consell de Govern, en aquells contractes que superen els 12 

milions d'euros. 

Explica que du a consideració en aquest punt, un acord marc per a la prestació del servei 

que, de manera desagregada, porten les agències de viatge a diferents àmbits funcionals 

de la Universitat de Valencia com poden ser departaments, centres, instituts i altres. 

Per a fer-nos una idea de la transcendència d'aquesta proposta, el Vicerector exposa que 

en l'exercici 2024, aproximadament, s'han tramitat 7. 000 contractes menors, per un 

import de quasi 3 milions d'euros.  

Per tant, amb aquest acord marc es millorarà a tots els nivells, tant d'eficiència, com 

d’economia de treball i de càrrega administrativa per a aquestes unitats funcionals, les 
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secretaries dels departaments, dels centres i dels instituts, a més de racionalitzar i fer 

molt més eficaç el que seria la prestació de servei. 

L'acord marc és iniciativa de la Universitat, i té com a requisit que almenys tinguem tres 

proveïdors de servei, és a dir, tres agències adjudicatàries, com a màxim set, amb uns 

criteris de baremació i valoració que tenen a veure amb l'eficiència, solvència econòmica, 

solvència tècnica, però també la funcionalitat quant a la interfaç que s'oferisca en la gestió 

dels serveis. 

 

Per acabar, afegeix que estem parlant d'un contracte que, per estimació, pot estar rondant 

els 3.5 milions d’euros de despesa a l'any i com és un contracte que es planteja per a dos 

exercicis prorrogables per altres dos, ascendiria en total a uns 14 milions d’euros, més el 

20% de possibles modificacions que la Llei de Contractes estableix en l'article 101.  

Per tant, sol·licita l’aprovació d’aquest punt per iniciar aquest procediment de licitació i 

poder activar-lo el més aviat. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

 
Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

 
ACGUV 22/2025 “Autoritzar el contracte “Acord marc de prestació 
dels servei d’agència de viatges” en superar el valor estimat de dotze 
milions d’euros”, segons la documentació que s’adjunta com a annex. 
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18. Autorització, si escau, per a la signatura de convenis de col·laboració. 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Secretària General, que passa a relacionar els convenis 

que es proposen per la seua subscripció, recordant que la documentació està dipositada 

a l’Aula Virtual per la seua consulta. 

Per part de la Vicerectora d’Estudis, presenta el següent: 

 

- Pròrroga del conveni entre la Universitat de València i Caixa Popular – Caixa Rural 

C.C.V, per al desenvolupament del Màster Universitari en Economia Social 

(Cooperatives i Entitats No Lucratives), curs 2024-25. 

 

Per part de la Vicerectora de Formació Permanent, Transformació Docent i Ocupació , 

presenta els següents: 

 

- Conveni entre l’Advocacia General de l’Estat i la Universitat de València per al 

desenvolupament de pràctiques externes. 

- Conveni marc de col·laboració entre la Universitat de València i el Col·legi Oficial 

d’Educadores i Educadors Socials de la Comunitat Valenciana.  

- Conveni de col·laboració entre la Universidad de Granada i la Universitat de València 

per a la realització de pràctiques acadèmiques externes. 

- Conveni entre la Universitat de València i la Administració General de l’Estat 

(Ministeri de Política Territorial i Memòria Democràtica) per a la realització de 

pràctiques externes en la Delegació del Govern en la Comunitat 

Valenciana/Subdelegació del Govern en València. 

- Conveni Singular entre la Universitat de València i Institut Valencià d’Art Modern-

IVAM per a la realització de practiques acadèmiques externes. 

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i l’Ajuntament de Xàtiva per 

a la realització de practiques acadèmiques externes.  

- Conveni entre l’Institut Nacional d’Estadística i la Universitat de València per a la 

realització de pràctiques acadèmiques no retribuïdes. 

- Conveni marc de cooperació educativa entre la Universitat de Barcelona i la 

Universitat de València per a dur a terme pràctiques acadèmiques externes. 
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Per part de la Vicerectora d’Innovació i Transferència, presenta els següents: 

 

- Conveni de col·laboració entre Powerco Battery Spain, S.A.U. i la Universitat de 

València – Estudi General, per a la creació de la “Càtedra Powerco-UV”. 

- Conveni entre el Ministeri de l'Interior i la Universitat de València per al 

desenvolupament de pràctiques acadèmiques, investigació i formació. 

- Protocol General d'actuació entre  la Universitat de València Estudi General i el  

Institute for Global Local Culture Studies de la Universitat de Daejeon de Corea del 

Sud. 

 

Per part de la Vicerectora de Cultura i Societat, presenta el següent: 

 

- Conveni marc de col·laboració entre la Universitat de València i la Asociación de 

Conservadores i Restauradores de España, ACRE. 

 

Per part de la Vicerectora Sostenibilitat, Cooperació i Vida Saludable, presenta el següent: 

 

- Conveni entre la Universitat de València i l’entitat IDEAS, per a l’execució del projecte 

joves pel comerç just. 

 

Per part del Gerent, presenta el següent: 

 

- Conveni de col·laboració entre les huit universitats valencianes de la Comissió 

Autonòmica de l’Esport Universitari (CAEU) i la Fundació Trinidad Alfonso per a la 

promoció de l’esport universitari. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

Per assentiment dels membres del Consell, es prenen els acords següents:  
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ACGUV 23/2025 “Aprovar, per la seua subscripció, la pròrroga del 
conveni entre la Universitat de València i Caixa Popular – Caixa Rural 
C.C.V, per al desenvolupament del Màster Universitari en Economia 
Social (Cooperatives i Entitats No Lucratives), curs 2024-25”, segons 
la documentació que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 24/2025 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni entre 
l’Advocacia General de l’Estat  la Universitat de València per al 
desenvolupament de pràctiques externes”, segons la documentació 
que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 25/2025 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni marc 
de col·laboració entre la Universitat de València i el Col·legi Oficial 
d’Educadores i Educadors Socials de la Comunitat Valenciana”, 
segons la documentació que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 26/2025 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de 
col·laboració entre la Universidad de Granada i la Universitat de 
València per a la realització de pràctiques acadèmiques externes”, 
segons la documentació que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 27/2025 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni entre la 
Universitat de València i la Administració General de l’Estat (Ministeri 
de Política Territorial i Memòria Democràtica) per a la realització de 
pràctiques externes en la Delegació del Govern en la Comunitat 
Valenciana/Subdelegació del Govern en València”, segons la 
documentació que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 28/2025 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni 
singular entre la Universitat de València i Institut Valencià d’Art 
Modern-IVAM per a la realització de practiques acadèmiques 
externes”, segons la documentació que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 29/2025 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de 
col·laboració entre la Universitat de València i l’Ajuntament de Xàtiva 
per a la realització de practiques acadèmiques externes”, segons la 
documentació que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 30/2025 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni entre 
l’Institut Nacional d’Estadística i la Universitat de València per a la 
realització de pràctiques acadèmiques no retribuïdes”, segons la 
documentació que s’adjunta com a annex. 
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ACGUV 31/2025 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni marc 
de cooperació educativa entre la Universitat de Barcelona i la 
Universitat de València per a dur a terme pràctiques acadèmiques 
externes”, segons la documentació que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 32/2025 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de 
col·laboració entre Powerco Battery Spain, S.A.U. i la Universitat de 
València – Estudi General, per a la creació de la “Càtedra Powerco-
UV”“, segons la documentació que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 33/2025 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni entre el 
Ministeri de l'Interior i la Universitat de València per al 
desenvolupament de pràctiques acadèmiques, investigació i 
formació”, segons la documentació que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 34/2025 “Aprovar, per la seua subscripció, el Protocol 
General d'actuació entre  la Universitat de València Estudi General i 
el Institute for Global Local Culture Studies de la Universitat de 
Daejeon de Corea del Sud”, segons la documentació que s’adjunta com 
a annex. 
 
ACGUV 35/2025 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni marc 
de col·laboració entre la Universitat de València i la Asociación de 
Conservadores y Restauradores de España, ACRE”, segons la 
documentació que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 36/2025 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni entre la 
Universitat de València i l’entitat IDEAS, per a l’execució del projecte 
joves pel comerç just”, segons la documentació que s’adjunta com a 
annex. 
 
ACGUV 37/2025 “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de 
col·laboració entre les huit universitats valencianes de la Comissió 
Autonòmica de l’Esport Universitari (CAEU) i la Fundació Trinidad 
Alfonso per a la promoció de l’esport universitari”, segons la 
documentació que s’adjunta com a annex. 
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19. Torn obert de paraules. 

 

La Sra. Rectora presenta aquest punt i com que no hi ha intervencions, ni hi ha més 

assumptes que tractar, recorda i convida als membres del Consell de Govern a la sessió 

del Claustre que es celebrarà 26 de febrer de 2025, i anuncia que la propera sessió del 

Consell de Govern, està prevista per al 11 de març de 2025. 

A continuació clou la sessió, a les 11.05 hores, de la qual cosa, com a Secretaria General, 

estenc aquesta acta. 

 

 

 

 

 

María Vicenta Mestre Escrivá 

Rectora 

María Elena Olmos Ortega 

Secretaria General 

 

 


